
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 9
Nedvězí

Č. 11 / 2024 04. 11. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. et Ing. Tomčan Viliam, Blaha Jan, Černohouz Luboš, Mgr. Janáková Irena, Bulvová
Eva, Živná (Fišerová) Ivana, Ovečková Alena, Voráč Jan

Omluveni: Baláš Josef, Obšilová Věra, Kikal Jan

Hosté: zástupce MPO p. Dostál

Z celkového počtu 11 členů se zúčastnilo 8, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
Program schválen

Komise souhlasí
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

1.1 Zhodnocení akcí uskutečněných v říjnu

1.2 Plán akcí do konce roku  a čerpání rozpočtu 2024

1.3 Náměty na aktivity pro rok 2025

1.4 Rozpočet 2025

1.5 Různé, cyklostezka

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Vystoupení zástupce MPO p. Dostála
Pan Dostál informoval o dohlídce nad dodržováním pravidel na hřbitovech v období Památky zesnulých a ocenil
Nedvězský hřbitov a obyvatele Nedvězí za jeho údržbu, jako jeden z mála ukázkových v rámci Olomouce. 
S blížícími se vánočními svátky upozornil touto cestou občany na zvýšenou pravděpodobnost kapesních krádeží
v MHD a supermarktech a vybízí občany aby dbali zvýšené obezřetnosti.
KMČ opět informovala o překračování povolené rychlosti vozidel v naší obci, zejména na rovince ulice
Jilemnickéhu u fotbalového stadionu a také na ulici Štúrova od dálnice.

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Starší požadavky

Zápis č. 6/2024 ze dne 03. 06. 2024: Obnova polních cest - Předáno
Zápis č. 6/2024 ze dne 03. 06. 2024: Projektová dokumentace parkovacích míst u školky v Nedvězí - Předáno
Zápis č. 8/2024 ze dne 05. 08. 2024: Vyčištění chodníků a ořezy stromů a keřů - Předáno
Zápis č. 8/2024 ze dne 05. 08. 2024: Přemístění úchytu praporů - V realizaci
Zápis č. 8/2024 ze dne 05. 08. 2024: Úklid v Háječku - Předáno



5 Projednávané záležitosti

5.1 Zhodnocení akcí komise v říjnu
Byla dokončena montáž dětského prvku - prolézací lodi - na fotbalovém hřišti. Po dohodě s SFK zajistí fotbalový
klub instalaci sloupů a ochranné sítě, kterou dodá odbor sportu.
Byl proveden ořez zeleného plotu a pletí chodníků na dětském hřišti
Firma Aladinor zajistila ořez nově sázených stromů za Jednotou a v ulici U Romzy, dále pokračuje ve výsadbě
zeleně na trojúhelníku
28.10. byla položena kytice u hrobu padlých za I. sv. války 
2.11. se uskutečnil již tradiční lampionový průvod za účasti cca 100 dětí a jejich rodičů

5.2 Plán akcí do konce roku a čerpání rozpočtu 2024
Komise plánuje podpořit tradiční akci Odchod vojsk ke Slavkovu, tato se uskuteční 24.11. mezi 9:00 a 10:00
hodinou ranní. 
Dne 6.11. se ukuteční rozsvícení vánoční stromu a Mikulášská besídka v restauraci na hřišti. Akce bude
uspořádána ve spolupráci s Restaurací Na Hřišti a Tom TURY. Komise zajistila účast DJ Míši v ceně 8 tis. Kč
Děti na akci obdrží dárečky, které KMČ zajistila ve spolupráci s restaurací Na Hřišti a Klubem seniorů v
celkovém předpokládaném objemu 4 tis. Kč
Na dětském hřišti dojde k výměně kabelu potřebného k rozsvícení tamního vánočního stromu v ceně 2 tis. Kč
Do konce roku proběhne úhrada pronájmu prostoru pro webové stránky v ceně 2.650 Kč.
Veškeré položky rozpočtu 2024 budou účelně využity.
 

5.3 Náměty na aktivity pro rok 2025
V aktivitách pro příští rok se chce KMČ zaměřit na požadavky občanů vzešlé z provedené ankety a dále urychlit
dokončení rozpracovaných projektů.
Komise se shodla na požadavích na opravu ulice Prašná za mostem a spojovací uličky Jilemnického - Prašná a
žádá o zařazení těchto projektů k projednání v rámci samostatně přiděleného rozpočtu mimo estetizaci. MMO
bude opět vybírat 7 projektů v rámci Olomouce, které takto jednotlivé KMČ podpořily.
Z dalších akcí plánujeme dokončení výsadby na trojúhelníku.
Rádi bychom podpořili záměr nové studie přístupového chodníku ke hřbitovu a také alespoň studii k instalaci
radarů omezujících překračování rychlosti v Nedvězí.
V rámci prosincové schůze budou projednány další návrhy vztahující se zejména k estetizaci centra obce,
vítáme předem náměty k této diskusi.

5.4 Rozpočet 2025
Dle předběžné informace bude KMČ disponovat 450 tis. Kč na estetizaci, 75 tis. Kč v rámci rozpočtu oprav a 75
tis. Kč určených pro nákup služeb. 

5.5 Různé, cyklostezka
Komise projednala náměty I. Janákové směřující k využívání prostor tělocvičny v rekonstruovaném kulturním
domě. 
V rámci dokončení povrchu uličky Jilemnického - Prašná bude zorganizováno setkání občanů se zástupcem
TSMO za účelem dohody k bezpečnému nakládání se srážkovými vodami. 
K připravované projektové dokumentaci k cyklostezce do Slavonína se na základě podnětu p. Černohouze KMČ
usnesla, že bude žádat o její technícké zařazení v rámci kategorie "Stezka pro pěší a cyklisty".
Jan Voráč připomněl požadavek KMČ na odstranění kontejnerů u Jednoty.
KMČ tímto děkuje pané Steigerové z TSMO za zajištění ořezu a mimořádné seče u památníku 1.sv. války, p.
Černohouzovi za položení kytice a paní Janákové, TOM TURůM a restauraci na hřišti za výbornou organizaci
lampionového průvodu.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Přemístění kontejnerů od Jednoty v Nedvězí

KMČ opakuje svůj požadavek na bezodkladné přemístění kontejnerů od Jednoty. Uvedené místo se stává
smetištěm a místem výskytu hlodavců. Umístění na tomto místě je v přímém rozporu s požadovanými
hygienickými normami a hyzdí střed obce.

8 Obecné informace



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 11 / 2024

Datum schválení zápisu: 10. 11. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. et Ing. Tomčan Viliam

Zapsal/a:
Ing. et Ing. Tomčan Viliam

Ověřil/a:
Ovečková Alena


